

Title (en)
Angularly adjustable furniture combination.

Title (de)
Winkelverstellbare Möbelkombination.

Title (fr)
Combinaison de meubles, rotativement réglable.

Publication
EP 0589132 A2 19940330 (DE)

Application
EP 93104943 A 19930325

Priority
AT 318892 A 19920925

Abstract (en)
A furniture combination, in particular in the form of a wall-unit system for kitchen and/or living room, consists of at least two base-supporting furniture sections 11, 12, in particular in the form of wall-unit sections, with shelf, cupboard and/or cabinet elements 15, 16, 26, 27, 23, 24, 34, 35. Each furniture section 11, 12 has at least one lateral connection region 20, 36, via which it can be connected in continuously angularly adjustable fashion to a complementarily constructed connection region 36, 20 of another furniture section 12, 11. For connection of the furniture sections, there is provided a joint element 37 which preferably consists of individual joint column sections of metal or wood with a round or polygonal cross-section, which can be screwed to one another. <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Möbelkombination, insbesondere in Form einer Wohnwand für Küche und/oder Wohnzimmer, besteht aus wenigstens zwei sockelgestützten Möbelabschnitten 11, 12, insbesondere in Form von Wohnwandabschnitten, mit Regal-, Schrank- und/oder Büffetelementen 15, 16, 26, 27, 23, 24, 34, 35. Jeder Möbelabschnitt 11, 12 besitzt wenigstens einen seitlichen Anschlußbereich 20, 36, über den er stufenlos winkelverstellbar mit einem komplementär ausgebildeten Anschlußbereich 36, 20 eines anderen Möbelabschnitts 12, 11 verbindbar ist. Zur Verbindung der Möbelabschnitte ist ein Gelenkelement 37 vorgesehen, das vorzugsweise aus einzelnen Gelenksäulenabschnitten aus Metall oder Holz mit rundem oder mehreckigem Querschnitt besteht, die miteinander verschraubbar sind. <IMAGE>

IPC 1-7
A47B 77/04; A47B 49/00

IPC 8 full level
A47B 46/00 (2006.01); **A47B 77/04** (2006.01)

CPC (source: EP)
A47B 46/00 (2013.01); **A47B 77/04** (2013.01)

Cited by
EP0722679A3

Designated contracting state (EPC)
AT CH DE FR IT LI

DOCDB simple family (publication)
EP 0589132 A2 19940330; EP 0589132 A3 19950726

DOCDB simple family (application)
EP 93104943 A 19930325